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KSAU § 171/2019 Dnr 2019/126

Återställande av eget kapital för Additivt 
Teknikcenter AB
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige 
att tillskjuta Hultsfreds Kommunala Industri AB 1 700 tkr för år 2019 
motsvarande aktieägartillskott för Additivt Teknikcenter AB. Beloppet får 
belasta årets resultat. Det efterfrågade stödet på 1 300 tkr för 2020 
återkommer vid ett senare tillfälle.

Sammanfattning
Additivt Teknikcenter AB har under uppstartsåren högre kostnader än 
intäkter. För att återställa aktiekapitalet föreslås att Hultsfreds Kommunala 
Industri AB lämnar aktieägartillskott med 1 900 tkr. Kommunen föreslås 
därmed lämna motsvarande tillskott till Hultsfreds Kommunala Industri AB 
samt även för motsvarande tillskott på 800 tkr som genomfördes i maj 
2019.

Ärendebeskrivning
Additivt Teknikcenter AB (ATC AB) bildades 2018 och har på kort tid 
etablerats som en av de självklara noderna för additiv teknik i Sverige. 
ATC AB är en utav Tillväxtverkets satsningar på smart industri 2.0. 

Emellertid är inte orderingången på den nivå som var beräknat när bolaget 
startade. Den additiva tekniken är fortfarande ung och i sitt 
utvecklingsskede. Näringslivet i regionen visar intresse men infasningen tar 
längre tid än väntat. Intresset för utbildningarna är stort och är en viktig del 
av verksamheten med möjlighet att växa ytterligare genom exempelvis 
uppdrags-, gymnasie- samt vuxen- och lärlingsutbildningar. 

Det tillsammans med de höga kostnaderna för metallprintern och 
serviceavtal ger ett negativt resultat för åren 2019 och 2020. 

Från 1 januari 2019 och fram till 31 december 2020 önskas fortsatt stöd 
med sammanlagt 2 700 tkr varav

 1 400 tkr 2019
 1 300 tkr 2020

På dagens sammanträde föreslogs att höja stödet för 2019 från 1 400 tkr till 
1 700 tkr.
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Vidare finns även ett årligt behov att investera i ny teknik på 1 000 tkr. 
Detta för att behålla och befästa positionen som additiv tekniknod.

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse från ekonomichefen 2019-08-23

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 172/2019 Dnr 2019/129

Ansökan om tillstånd för vindkraftverk
Beslut
Arbetsutskottet beslutar att begära förlängd svarstid så att 
kommunfullmäktige kan fatta beslut 11 november 2019.

Ärendebeskrivning
Billyvind AB ansöker hos Miljöprövningsdelegationen vid Länsstyrelsen 
Kalmar län om tillstånd för vindkraftverk på fastigheten x i Hultsfreds 
kommun.

Miljöprövningsdelegationen anhåller härmed om kommunens 
ställningstagande enligt 16 kap. 4 § miljöbalken.

Ert ställningstagande ska vara miljöprövningsdelegationen tillhanda senast 
den 12 september 2019.

Kommunen ges möjlighet att yttra sig över om ansökan bör kompletteras i 
något avseende för att kunna prövas. En remiss avseende 
kompletteringsbehovet skickas även till miljö- och byggnadsnämnden.

På dagens sammanträde med arbetsutskottet redogör miljö- och 
hälsoskyddsinspektör Anders Karlsson för ärendet.

Beslutsunderlag
Ansökan från Billyvind AB

Skickas till
Miljö- och byggnadsnämnden
Miljöprövningsdelegationen
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KSAU § 173/2019 Dnr 2019/125

Processen för RSA (Risk- och 
sårbarhetsanalys)
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige 
att anta den nya risk- och sårbarhetsanalysen.

Vidare föreslås kommunfullmäktige besluta att den tidigare risk- och 
sårbarhetsanalysen antagen av kommunfullmäktige § 139/2015 upphör att 
gälla.

Sammanfattning
Vid varje ny mandatperiod åligger det kommunen att göra en ny risk- och 
sårbarhetsanalys under första mandatåret som sedan ska skickas in till 
Länsstyrelsen.

Ärendebeskrivning
Länsstyrelsen i Kalmar län har översänt en begäran om redovisning av risk- 
och sårbarhetsanalys för kommunen. Redovisningen ska vara länsstyrelsen 
tillhanda senast 30 oktober 2019. 

Säkerhetssamordnare Ulf Bowein har fått i uppdrag att ta fram en 
redovisning av risk- och sårbarhetsanalys vilken har redovisats för 
arbetsutskottet.

Den tidigare risk- och sårbarhetsanalysen som godkändes av 
kommunfullmäktige § 139/2015-11-02 föreslås upphöra att gälla i och med 
antagande av den nya.

Beslutsunderlag
Risk- och sårbarhetsanalys

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 174/2019 Dnr 2019/93

Bolagsordning AB Hultsfreds Bostäder
Förslag
Arbetsutskottet föreslår kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige 
besluta om förtydligande för paragraf 12 i bolagsordningen för AB 
Hultsfreds Bostäder enligt följande:

”Kallelse till bolagsstämma ska ske skriftligt till aktieägarna via e-post eller 
post tidigast fyra veckor och senast två veckor före stämman.

Kallelse senast två veckor före stämman får även ske till bolagsstämman 
som ska ändra bolagsordningen.”

Sammanfattning
Förtydligande av vilket sätt som kallelse till bolagsstämma kan skickas på.

Ärendebeskrivning
Bolagsverket har 2019-07-26 begärt förtydligande vad vilket sätt kallelsen 
till bolagsstämman sker på.

Följande formulering är det idag:

”Kallelse till bolagsstämma ska ske skriftligt till aktieägarna tidigast fyra 
veckor och senast två veckor före stämman.

Kallelse senast två veckor före stämman får även ske till bolagsstämman 
som ska ändra bolagsordningen.”

Ny formulering enligt följande förslag:

”Kallelse till bolagsstämma ska ske skriftligt till aktieägarna via e-post eller 
post tidigast fyra veckor och senast två veckor före stämman.

Kallelse senast två veckor före stämman får även ske till bolagsstämman 
som ska ändra bolagsordningen.”

Beslutsunderlag
Tjänsteskrivelse från kanslichefen 2019-08-01

Skickas till
Kommunstyrelsen
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KSAU § 175/2019 Dnr 2019/112

Remiss - Handlingsprogram för 
transportinfrastruktur
Beslut
Arbetsutskottet beslutar att anta yttrandet enligt nedan och översända 
detsamma till Region Kalmar län.

Sammanfattning
Ett yttrande på remissen Handlingsprogram för transportinfrastruktur 
överlämnas till arbetsutskottet.

Ärendebeskrivning
Region Kalmar har till Hultsfreds kommun översänt förslag till 
handlingsprogram för transportinfrastruktur i Kalmar län 2020-2025.

Förslaget har tagits fram av Region Kalmar län för att klargöra länets 
ställningstaganden och strategier för hur infrastruktur och transporter ska 
stödja utvecklingen mot en hållbar och funktionell region. 

Hultsfreds kommun har lämnat ett förhandsyttrande i maj 2019 på det 
utkast till handlingsprogram som redovisades för kommunledningen av 
politiker och tjänstemän från Region Kalmar län. Delar av detta 
förhandsyttrande har Region Kalmar åtgärdat medan andra kvarstår. Det 
vore önskvärt från Hultsfreds kommuns sida att samtliga punkter i yttrandet 
bemöts av Region Kalmar län, oavsett om/hur de beaktas i förslaget till 
handlingsprogram.

Arbetsutskottet beslutade § 142/2019-06-18 att överlämna remissen till 
avdelningschefen för gata/park för yttrande.

Avdelningschefen för gata/park har lämnat följande yttrande:

Tidsplan
Om den regionala transportplanen ska revideras 2022 är det lämpligare att 
detta handlingsprogram bara sträcker sig till och med det året. I 
programmet är det få aktiviteter som ändå sträcker sig efter 2021 vilket 
förmodligen beror på detta. Om man ändå ska ha med aktiviteter som 
planeras ske efter 2022 är det bättre att man skriver att de ska tas med i 
framtida revidering av transportplanen. Kvarstår sedan förhandsyttrandet.

Generella synpunkter av vikt för Hultsfreds kommun
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Då kommunen befinner sig i ett mycket expansivt skede med rekordmånga 
detaljplaner för alla typer av ändamål är den regionala och nationella 
transportinfrastrukturen viktigt för att norra länet inte fortsatt ska bli 
isolerat från övriga länet. Därför är alla regionala och nationella 
infrastrukturprojekt till och från kommunen av yttersta vikt. Inte bara nya 
projekt utan även underhållet av befintlig infrastruktur. Underhåll har tagits 
med som aktivitet under godstransporter genom att man ska lyfta fram de 
lokala regionala behov som föreligger i samband med planering. 
Trafikverket har själva kontakta kommunen på lokal nivå gällande 
länsvägar. Det arbetssättet har fungerat bra. Därför är det av vikt att Region 
Kalmar län prioriterar riks- och europavägarnas underhållsbehov i sitt 
påverkansarbete. 

Hultsfreds kommun anser att det är av yttersta vikt att man från regionens 
sida i första hand jobbar med att en mycket större andel av de nationella 
infrastrukturmedlen läggs i vår region och att den regionala 
beslutandeandelen ska vara minst lika stor eller större än vad den är idag. 
Det vill säga mer statliga medel till regionens infrastruktur. 
Riksväg 47/34/23 från Oskarshamn i sydost till Linköping i norr måste med 
i de nationella infrastrukturmedlen tillsammans med Stångådalsbanans hela 
sträckning från Kalmar i söder till Linköping i norr. Kvarstår sedan 
förhandsyttrandet.

Järnvägstrafik
Även om Kalmar är regionens största stad så är Linköping och 
Jönköping/Nässjö viktiga interregionala nav för norra delen av Kalmar län. 
Regionen måste jobba för/tillsammans med dessa regioner också för att 
hela länets järnvägstrafik ska fungera och för att få bredare stöd gentemot 
staten om satsningar på till exempel Stångådalsbanan. Delvis medtagen 
efter förhandsyttrandet men ligger inte som aktivitet förrän 2022/2023. 
Borde prioriteras från 2020.

Följande punkter vore önskvärt att man beskrev mer utförligt hur 
aktiviteterna ska gå till: 

 Förhandling med staten gällande Sydostpaketet.
 Utveckla kollektivtrafiken på stationsorter för att få till 

strukturbildanden samhällsutveckling med bostadsbyggande, GC-
vägar och utveckling av verksamheter.  

 Påverkansarbete för att få med åtgärder på Stångådalsbanan i 
nationella transportplanen 2022-2033.

 Påverka utformningen av Linköpings Centralstation.
 Agera inom ramen för samarbetet i Regionsamverkan Sydsverige.
 Företagssondering gällande delelektrifiering av Stångådalsbanan. 

Vägar
Riksväg 47/34/23 från Oskarshamn i sydost till Linköping i norr är en 
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viktig transportsträcka genom norra/inre länet. Denna sträcka måste 
prioriteras högre och i första hand i potten om nationella 
infrastrukturmedel. Denna ligger fortfarande föreslagen som en prioriterad 
åtgärd i regionala transportplanen och endast sträckan Bockara-
Oskarshamn. Delen till Linköpingsgränsen från Vimmerby har tagits med 
dock som överenskommelse med Region Östergötland och inte förrän 
2022/2023 samt fortfarande föreslagen som åtgärd i regional transportplan. 
Sträckan Hultsfred-Vimmerby har också tagits med men även denna endast 
som åtgärd inom regionala transportplanen och inte förrän 2026-2037 med 
prioritering 2023/2024.

Flygplatser
Region Kalmar bör inte aktivt verka för en ökad funktionalitet vid 
Bromma. Region Kalmar bör istället verka för en snabb direktförbindelse 
med tåg till Stockholm via Stångådalsbanan. Har delvis kompletterats med 
Arlanda samt att man lagt till att norra länet ska ha bra koppling till 
Linköping. Denna målbild är inte bra när man aktivt formulerar en 
splittring av länet i hur man ska prioritera. 

Mobilitet
Följande punkter vore önskvärt att man beskrev mer utförligt hur 
aktiviteterna ska gå till: 

 Inomregional samverkan för ökad laddkapacitet.
 Samverkan mellan infrastruktur för bredband, transporter och el-

distribution. Här tolkas aktiviteten som att man menar att 
samförläggningar och/eller gemensamma entreprenader ska 
underlättas.

 Se över infrastruktur för biogas i länet.

Prioritering
För att nå framgång i dragkampen om de nationella infrastrukturmedlen är 
det av vikt att regionen tillsammans med länets kommuner visar enighet 
kring vilka större infrastrukturprojekt man helst vill ska genomföras i länet. 
Utifrån detta skulle det kunna vara lämpligt att i programmet pekas ut vilka 
projekt regionen anser som prioriterade. Det är också av yttersta vikt att 
man i de projekt som sträcker sig utanför regionen/till andra regioner, får 
dessa regioner att prioritera dessa projekt lika högt som region Kalmar. 
Detta har man tagit till sig och föreslagit på ett tydligt sätt i slutet av 
handlingsprogrammet. Dock så uppfyller inte prioriteringarna Hultsfreds 
kommuns önskemål. Se tidigare punkter ovan för vilka åtgärder och hur 
Hultsfreds kommun önskar att de prioriteras.

Beslutsunderlag
Handlingsprogram för transportinfrastruktur i Kalmar län 2020-2025
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Kommunstyrelsens arbetsutskott § 142/2019
Yttrande från avdelningschefen gata/park 2019-08-26

Skickas till
Region Kalmar län
Östra Smålands Kommunalteknikförbund
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KSAU § 176/2019 Dnr 2019/128

Regional samverkan kring ungas uppväxt  
2020-2022
Beslut
Arbetsutskottet har mottagit informationen för kännedom.

Ärendebeskrivning
Kommunförbundet Kalmar län har skickat ut information om budget för 
samordning av LUPP och nätverk för barn och unga 2019-2022. Ett stöd 
kommer behövas från kommunerna för att kunna genomför en LUPP-
undersökning under 2021. Förslag kommer att skickas ut längre fram.

Beslutsunderlag
  Beslutsunderlag från Kommunförbundet Kalmar län
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KSAU § 177/2019 Dnr 2019/101

Attraktiv arbetsgivare - uppdrag förmåner
Beslut
Arbetsutskottet beslutar att ärendet utgår från dagens sammanträde och 
återkommer efter ytterligare beredning. 

Ärendebeskrivning
Personalkontoret har meddelat att ärendet behöver beredas ytterligare.

Skickas till
Personalkontoret
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KSAU § 178/2019  

Planuppdrag husbyggnationer
Beslut
Arbetsutskottet beslutar att ärendet utgår från dagens sammanträde och 
återkommer vid ett senare tillfälle.
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KSAU § 179/2019  

Organisationsfrågor
Beslut
Arbetsutskottet har mottagit informationen.

Ärendebeskrivning
Förbundschef Helena Grybäck Svensson redogör för aktuella 
organisationsfrågor.

Skickas till
Förbundschefen
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KSAU § 180/2019  

Remiss – hastighetssänkning på riksväg 23
Beslut
Arbetsutskottet beslutar att översända följande svar till trafikverket:

”Förslaget från Trafikverket visar på den nedprioritering som skett av vårt 
område under lång tid. Tv borde istället tidigarelägga stora investeringar i 
infrastrukturen då trafiktätheten har ökat markant i området.

Hela landet ska leva och då behövs till exempel mer 2+1 väg.
Att gå ner till 80 km/h är ingen lösning på problemet. Den sammanlagda 
restiden under ett år för arbetspendlare underlättar inte för företag och 
anställda i vår region.”

Sammanfattning
Trafikverket har kommit med en remiss till kommunerna i länet gällande 
nytt förslag till hastighetsbegränsning på väg 23.

Ärendebeskrivning
Trafikverket har inkommit med en remiss till kommunerna i länet gällande 
nytt förslag till hastighetsbegränsning på väg 23. Det handlar om sänkning 
på alla 90-sträckor till 80. Sträckan Målilla-Hultsfred benämns i förslaget 
genom att det då bara kommer vara tillfälligt tills 2+1 är klar.

Förslaget från Trafikverket visar på den nedprioritering som skett av vårt 
område under lång tid. Tv borde istället tidigarelägga stora investeringar i 
infrastrukturen då trafiktätheten har ökat markant i området.

Hela landet ska leva och då behövs till exempel mer 2+1 väg.
Att gå ner till 80 km/h är ingen lösning på problemet. Den sammanlagda 
restiden under ett år för arbetspendlare underlättar inte för företag och 
anställda i vår region.

Beslutsunderlag
Remiss från trafikverket

Skickas till
Trafikverket
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KSAU § 181/2019

Anmälningsärenden

1. Detaljplan för del av Målilla 14:3
2. Inbjudan till Regiondagen 21 november 2019 – en representant per 

parti där ks står för kostnaderna dvs så som tidigare år
3. Inspektionsprotokoll och verksamhetsredogörelse för Överförmyndare 

i Samverkan
4. Nominering till föreningsstyrelsen för Energikontor Sydost
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